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Radna Rady Miasta Woclawek

I u{lhhi**tffiEtggw
W odpowiedzi na interpelacjq wniesion4 podczas Vl sesji Rady Miasta Wloclawek, dotyczqcq

zmodernizowania istniejqcych lawek pzy ul, Piwnej informujg, 2e wspomniane Wzez Paniqlawki zostaly
zamontowane zgodnie z projektem i nie planuje siq ich zmiany oraz modemizacji. Natomiast w najblizszej
okolicy tj. Pzystaf oraz Bulwary znajdujqsiq lawkiz oparciami.

Ponadto, Uzqd Miasta Wloclawek pzewiduje w najbli2szym czasie rnonta2 kilkudziesigciu lawek
we Wloclawku. W zwi4ku z powy2szym pracownicy Uzgdu roava2qdostawienie lawek we wspomnianej
lokalizacji.
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